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Termín jednání: ÚTERÝ 3. 12. 2024 

Místo jednání:  MS Teams online 

Začátek jednání: 16:00, předpokládaný konec jednání 18:00 

Konec jednání: 18:05 

 

Přítomni: Michal Pazderník, Lukáš Dolejš,  Lucie Predajňová, Štěpán Vyskočil, 

Tomáš Rosecký 

Omluveni:   Kamil Vraspír 

Host jednání:  Václav Culka 

Sekretáři:   Jiří Matyáš, Petra Dufková 

 
 

   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání      Pazderník  

2) Jmenování ověřovatele zápisu       Pazderník  

3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Pazderník  

4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2024       Matyáš, Dufková  

5) Regionální rozvojové plány a projekty      Matyáš, Dufková  

6) Setkání oddílů s VV členové VV  

7) Školské soutěže         koordinátoři soutěží  

8) Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy   předsedové komisí  
LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK  

9) KCTM Vysočina a Jižní Čechy       Dolejš, Pazderník  

10) Informace z CE VV, připomínkování materiálů     Dolejš  

11) Ostatní  

a) Termíny jednání VV  

b) Termín jednání RVH  
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Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy 

a zvláště hosta jednání Václava Culka – člena CE VV. VV schválil předložený program jednání.   

 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Lukláše Dolejše ověřovatelem zápisu. 

VV vzal toto na vědomí. 

 

Michal Pazderník společně s Jiřím Matyášem podrobně prošel Zápis z listopadového jednání a 

proběhla kontrola plnění zadaných úkolů, které byly spolněny. 

 

Petra Dufková přednesla členům podrobné  čerpání rozpočtu za 1–11/2024.  

Nad jednotlivými položkami rozpočtu byla vedena diskuse o předpokládaných výdajích do konce 

roku 2024.  

 

Proběhla široká diskuse o projektu, který je zaměřen na trenéry i o ostatních námi vyhlášených 

projektech.  

 

Hostovi jednání byla podrobně představena tato akce. Mezi přítomnými členy VV proběhla 

diskuse ohledně uskutečněného setkání VV s oddíly Ragionu a všichni postupně zhodnotili 

proběhlou akci jako velice přínosnou pro naše komise. 

Dále v rámci diskuse bylo Václavu Culkovi vysvětleno postavení krajských „KCTM“. 

V rámci bodu se hodně živě diskutovslo o zavedení soutěží 4+1 u mladších žáků, ze které 

vzešly návrhy KMM, KRR a LK otevřít pro tuto kategorii pouze soutěž 4+1. Petra Dufková 

požádala Lukáše Dolejše o zaslání již sebraných informacích k této soutěži. Také se hovořilo 

o střídání stran při jednotlivých zápasech – je nutné toto podrobně zanést do Předpisů nové 

sezony. 

 

Úkol 12/2024 1: Návrh dotazníkového řízení ohledně soutěží na novou sezonu. 

Zodpovídá: předsedové komisí 

  Termín: 14. 01. 2025 
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Michal Pazderník informoval VV o již uskutečněných okresních kolech na Vysočině, které byly 

zahájeny již 4. 11. 2024 a poslední turnaj okresního kola se bude konat 17. 12. 2024 – Čeps cup 

– 11 turnajů a Subterra cup – 15 turnajů. K dnešnímu dni proběhlo 10 turnajů Subterra cupu a 

7 turnajů Čeps cupu. Na Vysočině zbývá uspořádat 8 turnajů okresních kol (5x Subterra cup, 3x 

Čeps cup). 

 

Lukáš Dolejš spolu s Lucií Predajňovou informovali o jednotlivých turnajích v Jižních Čechách – 

Čeps cup – 8 turnajů a Subterra cup – 15 turnajů. K dnešnímu dni proběhlo 9 turnajů Subterra 

cupu a 5 turnajů Čeps cupu. V Jižních Čechách zbývá uspořádat také 8 turnajů okresních kol 

(6x Subterra cup, 2 x Čeps cup). 

 

Proběhla diskuse ohledně jednotlivých turnajů, kde se koordinátoři jednomyslně shodli na tom, 

že někteří hráči Subterry hrají velice zákeřně. 

 

Krajská finále jednotlivých soutěží v obouch krajích proběhnou  ve 2. až 3. týdnu ledna – dle 

domluv se školami ohledně lyžařských výcviků. 

 

 

LK – VV byla předložena písemná zpráva o činnosti a Michal Pazderník spolu s Petrou Dufkovou 

pohovořili o aktuálních informacích – dodržování Předpisů soutěží hlavně ohledně hracích časů a 

rozměrů hřišť. 

 

Úkol 12/2024 2: Poslat email do oddílů ohledně dodržování Předpisů jednotlivých soutěží. 

Zodpovídá: Petra Dufková 

         Termín: 06. 01. 2025 

                                     

KRD – Štěpán Vyskočil spolu s Jiřím Matyášem informoval o průběhu nominací, příprava 

newsletteru – Informace pro regionální rozhodčí (dodržování Předpisů soutěšží. Štěpán Vyskočil 

informoval o stížnostech na rozhodčí, které byly doručeny sekretáři KRD. Účastníci jednání 

diskutovali o nastavení pojmů čistý, hrubý a superhrubý čas.  Jiří Matyáš také hovořil o koncepční 

práci s oddílama a o zvýšené a úspěšné delegátské činnosti na regionu. 

 

KMM – Lucie Predajňová informovala o plánovaném setkání komise koncem 12/24. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o připravované schůzce komise, která by měla proběhnout 

1/2025. Dále hovořil o nové SH v Jindřichově Hradci, kde je potřeba tuto realizaci ohlídat, aby 

byla SH přizpůsobena také florbalu. 
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KPS – Kamil Vraspír nebyl na jednání přítomen  

 

KŽF – Tomáš Rosecký  informoval o uskutečněném jednání KŽF, a dále hovořil o připravované 

České cestě pro dívky. 

 

DK –  Petra Dufková informovala o proběhlých jednání 

 

 

Jižní Čechy – Lukáš Dolejš přednesl podrobné informace o připravovaných akcích 

 

Vysočina – Michal Pazderník informoval o plánovaném nákupu tréninkových pomůcek pro dívky 

a chlapce. Tomáš Rosecký, trenér dívek předložil plán rozpisu tréninků od ledna 2025 a 

o chystaném celodenním soustředění Regioden – předpoklad 8. 5. 2025 v Chýnově. 

 

 

Lukáš Dolejš společně s hostem jednání Václavem Culkou podrobně informovali o proběhlém 

jednání VV, kde byla projednávána tato témata: schůzka o prioritních sportech – ČF patří mezi 

prioritní sporty, NSA – Můj klub – více peněz do oddílů, Světové hry v Číně, Mezinárodní TL, EFT 

Karlovy Vary – zhodnocení, nadcházející MS mužů, Rozpočty, vyhodnocení setkání oddílů PP3, 

forma a náplň lednového setkání hejtmanů atd. 

 

Václav Culka dále shrnul předložený materiál a hovořil hlavně o zřízení soutěží U23, o juniorkách 

a dorostencích, o podobě finále 1. ligy mužů 

 

Jiří Matyáš prezentoval dokumenty CE VV k připomínkování: KEF – Návrh – Koncepce oblasti 

elitního florbalu do roku 2030, KS – Návrh úprav – Koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží – 

RVV nemá připomínky. 

 

 

a) Termíny jednání VV  

 

14. 01. 2025 16:00 Jihlava 

04. 02. 2025 16:00 Veselí nad Lužnicí 

11. 03. 2025 16:00 Jihlava 

08. 04. 2025 16:00 Veselí nad Lužnicí 

25. 04. 2025 po VH Kamenice nad Lipou 
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b) Termín jednání RVH  
Jiří Matyáš přednesl naplánovaný termín jednání RVH, která proběhne v pátek 25. 4. 2025 od 
17:30 v Kamenici nad Lipou. 
 
VV odsouhlasil termín a místo RVH. 
 
Na závěr jednání poděkoval Michal Pazderník hostovi jednání Václavu Culkovi za jeho 
přítomnost a všem přítomným poděkoval za práci pro VV a popřál krásné Vánoční svátky 
a mnoho zdraví do nového roku 2025. 
 
Václav Culka krátce pohovořil o svých postřezích z jednání. 
 
 
Jednání ukončeno v 18:05. Další jednání proběhne 14. 01. 2025 v Jihlavě. 

 

Zapsala: Petra Dufková  

Ověřil: Lukáš Dolejš, jmenovaný ověřovatel 

 


